
 
 

Møtereferat fra åpent allmøte 28. mars 2023 

Oppmøte 

Fra Kvarøy Fiskeoppdrett: 

• Alf-Gøran Knutsen, Daglig leder 

• Eirin Silvik, Kvalitetsleder 

 

• 4 gjester deltok 

Innledning 

Alf-Gøran ønsket kort velkommen til møtet. 

Det var ingen forhåndsinnmeldte saker fra interessenter. 

Informasjon Kvarøy Fiskeoppdrett 

Kort info om Kvarøy: 5 lokaliteter, hvor 1 er lånt av Selsøyvik havbruk. Vi kommer til å ta i bruk en til 

lånelokelitet fra Nova Sea fra høsten av. 

Vi har også hatt fisk utsatt på en lokalitet hos Organic seafarm hvor de har produsert økologisk laks for 

oss. 

Vi produserer noe laks for Selsøyvik i dag, samlokalisering. 

70 ansatte i konsernet, 26 Kvarøy Fiskeoppdrett. 

Viser kort om organisasjonen, med eiere og datterselskaper. Deretter tidslinje av selskapets historie. 

Nøkkeltall ansatte, kjønnsfordeling. Litt om Kvarøy Laks. Litt om hva vi gjør forskjellig fra «alle andre». 

Litt om Kvarøy Arctic og de ulike produktene vi selger i USA. 

Litt om nytt bygg Kvarøy Smolt og oppgraderingene vi har gjort der. 

Informerer om nyprosjektet 1814 Salmon, som står klart om ca 1 mnd.  

Spørsmål og svar. 

 

Informasjon sertifiseringer 

Det ble kort presentert hvilke sertifiseringer Kvarøy Fiskeoppdrett har, og hva de ulike sertifiseringene 

har som hovedfokusområde. 

Avslutningsvis ble det informert om hvilke muligheter naboer og interessenter har om de skulle ønske å 

melde inn klager, bekymringsmeldinger, ønsker å stille spørsmål eller har ris og ros.  

Spørsmål og svar 


